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ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA FEDERACIÓ JUNTA 
FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA 10 DE SETEMBRE  
DE 2024. 
     

Sent les 20.00 hores del dia indicat a l’encapçalament, es reuneixen 
en el domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt els 
membres de la mateixa que al marge es relacionen a fi de constituir 
l'Assemblea ordinària de JUNTA DE PRESIDENTS. 
 
 
Oberta la sessió en primera convocatòria pel President Executiu de 
l'òrgan, En Hugo Morte, qui actua assistit per la secretària Na Mar 
Bruno, es debaten els assumptes establits en l'ordre del dia de la 
convocatòria prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els 
acords que a continuació s'indiquen: 
 

 
Ruegos y p   
    ORDRE DEL DIA:  

     
1. Aprovació acta anterior. 

   
2. Actes fallers passats 

  
3. Informe de presidència  

  
4. Votació menú sopa de Gala  

  
5. Votació proposada sectors (adjunta la proposta)  

  
6. Actes setembre FJFS  

 
7.   7. Precs i preguntes 
 
     
 

 
 
 
 
 
 
 
 

PRESIDENT EJECUTIU 
Hugo Morte Lorente 

 

SECRETARIA GENERAL

  

Mar Bruno Rubio  

 
REPRESENTANTS DE 

JUNTA DIRECTIVA 

 
Antonio Fresno  

Isaac Más  

Rosana Muñoz Camacho 
Ángeles Alós García 

Laura Cabezas 

Marian Romero Torres 
Chelo Tarazona 

Benja Alepuz 

Jonathan Piloña Bonilla 
Patrick Salvador Peris 

Laura Madrid 

María Viñals 

Lidia Rovira 

 

COMISIONS PRESENTS : 
02.- LA PALMERETA 
03.- EDUARDO MERELLO   
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD   
05.- SANTA ANNA 
06.-  LA VILA                          
08.- SANT FRANCESC          
09.- LA MARINA                
10.- LUIS CENDOYA    
11.- AVDA DOCTOR PALOS          
12.- EL REMEI 
15.- TEODORO LLORENTE      
17.- EL MOCADOR 
18.- EL PALLETER 
19.- EL ROMANO             
20.- LA PALMERA 
22.- GILET                   
24.- LA VICTORIA 
26.- PLAZA IBÉRICA     
29.- EL MERCAT                      
31.- EL TABALET    
32.- AVINGUDA 
33.- EL TRONAOR                           
34.- PLAZA MARE NOSTRUM   
35.- PLAZA DEL SOL               
37.- PLAZA RODRIGO 
38.- BALADRE 

39.- VILA DE FAURA      
41.- AVDA. 3 DE ABRIL        
44.- NOU MONTIBER 
45.- ELS VENTS    
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Abans de començar la reunió, Isabel, presidenta del LGTBI de l'Alt Palància presenta el punt PAVE; 
tots els Ajuntaments tenen el punt LGTBI i el punt violeta, i ells afigen en el Punt PAVE la submissió 
química.  
El punt PAVE està dotat amb una ambulància, un policia, personal qualificat i tècnic sanitari: És 
subvencionable i es pot pagar per sectors/falles i la subvenció arribaria a tots.  
Eva, companya d'Isabel, també insisteix que el que té bo és que és subvencionable i és punt 
d'atenció a víctimes específiques i per això porta una ambulància.; és molt recomanable per a 
esdeveniments grans. 
En el fullets que han repartit indica la informació per a contactar amb ells.  
Informa que col·laboren amb Pentagrama Produccions amb preus més econòmics a través d'ells.  
 
1. APROVACIÓ SI ESCAU DE L'ACTA ANTERIOR: 
 
Héctor (L. Cendoya) comenta que en les dues últimes actes no apareixen les seues intervencions; 
Lidia (secretària d'actes) li demana disculpes per no incloure-les i informa que constarà en aquesta 
acta que tal com indica Héctor, cal afegir que ell va dir que en la proposta presentada per sectors, 
es puguen convidar fins a 11 falles. 
Miguel (El Romà) sol·licita l'aclariment de l'import de les barres. Són 1.200 € tal com consta en 
l'acta anterior. 
Andrés (LAvinguda) informa que en l'acta núm. 7 se'n diu Martín en lloc d'Andrés; Lidia pren nota 
de la puntualització.  
 
Acta aprovada.  
 
2. ACTES FALLERS PASSATS 
 
31 agost, assistència a la presentació de la Reina Major de Segorbe. 
1-9 visita a Cecina, tracte espectacular cap a tota la delegació i sobretot a les FFMM. Per causes 
climatològiques no es van poder realitzar els actes de l'últim dia. 
1 sept visita al *Market faller de la falla El *Tronaor.  
 
3. INFORME DE PRESIDÈNCIA 
 
Hugo presenta el cartell de l'Exaltació. S'ha repartit a tota la taula de presidents (dos per falla); si 
es necessiten més es poden sol·licitar.  
 
Es realitza la votació del canvi de data de presentació de la Falla L´Avinguda: 
 
- Vots en contra 0 
- Abstencions 0 
- Vots a favor 30  
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S'aprova.  
 
Hugo informa que la carrera Run Càncer s'ha cancel·lat el que dona més flexibilitat ja que només 
es realitzarà l'esdeveniment de l'Exaltació.  
Li dona la paraula a Sergio (El Mocador) perquè explique un tema sobre les cubetes de la SAG per 
a qualsevol esdeveniment: informa que la SAG si que dona cubetes (en contra del que Patricia, 
regidor de Festes li diu a Vicent) però cal pagar una fiança a través de registre a festes o a la SAG.  
Vicent (sant Frances) expressa que es vol que es realitzen actes al carrer però no donen els mitjans 
i que llavors si no donen cubetes no se sap què fer amb les escombraries, que no costaria tant 
dues o tres cubetes per falles.  
Hugo s'ofereix a parlar amb Patricia perquè es puga tornar a l'anterior forma i Vicent l'informa 
que el problema és que si Festes li diu a la SAG que de les cubetes, és Festes qui les paga; Hugo 
parlarà amb Patricia per a veure com gestionar-lo.  
 
Rosana (VP) comenta el tema de la I carrera popular fallera solidària el dia 24 novembre; es va 
llançar el dimecres el link per a poder fer les inscripcions; poden participar fallers i no fallers. El 
preu és de 12 € per inscripció i els infantils no pagaran.  
El romanent es repartirà entre tres associacions: TDAH Morvedre, Morvedre Acull i Discamp. 
 
Hugo informa que en el Reglament Faller, en l'Article 98.4, en el qual es parla de la indumentària, 
per a l'acte de les Paelles i de Trobades les FFMM, CCHH i acompanyants de FJFS han d'anar amb 
brusa; per això, sol·licita l'autorització a la taula, que una vegada inaugurat el “recinte” i realitzada 
la foto oficial, puguen anar amb el pol i desprendre's de la brusa deguda a les altes temperatures 
que encara continuen el mes de setembre. Sol·licita unanimitat a la taula.  
La taula autoritza per unanimitat.  
 
El 4 de setembre van assistir tres membres de Federació (Antonio Fresno, Ángeles Alós i Chelo 
Tarassona) a l'assemblea de Juntes Locals , on es va comentar, entre altres punts, la nostra 
candidatura a realitzar l'Homenatge a les FFMM de la Comunitat Valenciana. 
Toni Fresno (VP) informa que des de juntes Locals volen fer un protocol per a tots els actes que 
es realitzen fora de València, nosaltres estem lluitant per aconseguir el comiat de les FFMM; es 
va indicar que es decidiria al desembre i finalment es va proposar una reunió extraordinària per a 
decidir on es realitzarà aquest Homenatge; s'ha aconseguit que aquesta reunió es realitze #ací el 
pròxim 30 de setembre, on assistirà l'Alcalde i Regidora de Festes i Juntes Locals.  
Es pot assistir i contractar el sopar (8 €) 
La reunió comença a les 22.00 en prima convocatòria i 22.30 en segona, a l'auditori Joaquín 
Rodrigo. 
Hugo informarà per wasap a la taula de presidents.  
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4- VOTACIÓ MENÚ SOPAR DE GAL·LA 
 
Menú 1: 2 vots 
Menú 2: 26 vots 
Menú 3: 2 vots 
 
Issac (VP) informa de les dates de pagament:  
15 octubre 20€ 
15 nov 20 € 
8 gener 10 € 
 
Ángel (La Marina) pregunta si un adult pot demanar menú infantil amb beguda d'adult; es 
realitzarà la consulta i s'informarà. 
Alejandro (El Remei) pregunta sobre el pagament del menú infantil i se l'informa que es realitzarà 
integre en el primer pagament. 
 
5- VOTACIÓ PROPOSADA DE SECTORS 
Es comenta la dada que faltava; és opcional assistir a l'homenatge i en cas que no es puga assistir, 
es poden substituir les falles amb un màxim de 11. 
 
Vots a favor: 29 
Vots en contra: 0  
Abstencions: 1 
 
6- ACTES DE SETEMBRE 
 
PAELLES I TROBADES 
Benja (VP) informa que el carrer Gerónimo Roure sol·licitada per a cuinar les paelles no l'han 
concedida pel que tot es realitzarà en la Avd. Adolfo Suárez. 
Els horaris es passen tant a delegats com a presidents.  
Al matí es realitzarà el muntatge de taules i cadires i tot aquell que vulga pot anar a ajudar.  
S'informa per part de Toni (VP) que a més de les parades de les falles, quatre associacions 
muntaran per a donar-se a conéixer i vendre els seus productes per a poder costejar la seua causa.  
Aquestes associacions són: Pablito el Guerrer, Síndrome KBG, AVOCAM i Centre ocupacional Sant 
Cristofol;  a més amigues supervivents també estaran en el punt violeta.  
Enguany hi haurà, com a nova activitat, un certamen de TikTok en l'horari dels Trobades, és només 
una activitat més per a eixe dia i no puntua per a Cultura. Se sortejaran tres bons d'una hora en 
el Urban Planet entre els participants.  
És important que tota persona menor d'edat que aparega en els vídeos ha d'estar autoritzada en 
la seua respectiva falla perquè es puga difondre la seua imatge. Federació no publicarà com a tal, 
simplement compartirà els tik toks. 
S'envien les bases a presidents. 
Ángeles informa que hi haurà punt Arc de Sant Martí i a partir de les 24.00 punt Violeta amb la 
finalitat de previndre situacions d'agressió i hi haurà test de substàncies químiques.  
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Benja (VP) informa que qualsevol dubte els membres de Federació estaran disponibles per a 
resoldre qualsevol incidència; Vicent (Sant Francesc) demana que tots els fallers siguen cívics amb 
els membres de Federació que no té cap culpa ja que ho fan és treballar per a tots; les fallades 
que es detecten o les incidències per part dels fallers, que parlen amb el seu president i aquest 
parlarà amb el membre de FJFS que corresponga. 
Hugo informa que en primera línia com a enllaços més directes estaran Benja, Isaac i ell. 
Miguel (Falla El Romano) pregunta per la quantitat d'arròs que regala Sagunt Cash; se l'informa 
que són dos quilos per falla; pregunta la raó de perquè si a Dacsa se li ha realitzat una comanda 
de 75 quilos pagables (101 €) i regalaven 75 quilos addicionals s'ha quedat la comanda sense 
arreplegar i no se li has donat cap raó. Pregunta si Federació no disposa d'eixos 100 € per a pagar-
ho. 
Benja (VP) explica que quan es va contactar amb Dacsa era la meitat gratis i l'altra meitat es 
pagava i, en el cas de Sagunt Cash, ho dona tot gratis- 
Miguel diu que des del dia 6 la comanda de Dacsa s'ha quedat; Benja diu que va ser un error la 
comanda perquè no es va parlar amb Dacsa per a cancel·lar-lo; de fet es va pagar i s'està negociant 
la devolució. 
Hugo diu que el canvi es realitza perquè Dacsa cobrava diners i Sagunt Cash no; el mateix que 
donava Dacsa pagant la meitat, ens ho donaven gratis. 
Miguel diu que l'any passat va ocórrer el mateix; que es podia haver entregat fins a 4 quilos; se li 
diu que s'ha repartit el mateix que els altres anys i que és el que ens han donat gratis. S'ha triat 
l'opció més econòmica.  
Miguel insisteix que són 150 quilos, i Benja li diu que això va ser inicialment, però que després es 
va corregir.  
Hugo li diu que s'entrega com sempre i que s'ha optat per l'opció més econòmica i que la 
justificació de perquè amb Sagunt Cash i no amb Dacsa, és per tema d'únicament de cost; Sagunt 
cash ens dona l'aigua i l'arròs gratis. 
Hugo diu que ell es disculparà que és amb qui ha de fer-ho i li pregunta en nom de qui intervé, si 
de la Falla El Romà o de Dacsa i diu que com els dos.  
Hugo li diu que no li autoritza a parlar en la taula com a representant de Dacsa, que en eixa taula 
està com a president de la Falla el Romà i que ell parlarà amb qui corresponga de l'empresa. 
Com a Falla el Romà li dona les explicacions necessàries sobre la decisió que no eixa Dacsa. 
Miguel també manifesta el malestar en la seua falla sobre el tema del bingo, que estiguen 
predefinits els imports, sense saber l'import de la recaptació; també sobre el tema de la 
solidaritat, que li sembla bé ser solidaris però que Federació que aporta.  
Benja (VP) li diu que Federació el que fa és donar-los visibilitat i la possibilitat que col·laboren amb 
ells fins a 3.000 persones. 
Benja respecte al Bingo comenta que l'any passat es van queixar en cas contrari i que enguany 
s'ha dit per això.  
 
David (Mare Nostrum) comenta l'horari; considera que per l'hora en què es realitzarà hi haurà 
gent que no compre. 
Isaac (VP) comenta que en tot moment el que s'ha intentat és emplenar el buit entre les dues 
actuacions perquè la gent no es vaja i que en quant al bingo es fa així per les queixes de l'any 
anterior.  
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David comenta que no va ser així, que l'any passat les queixes van ser perquè es va considerar 
que el premi era ínfim respecte a la quantitat que es va recaptar. Molt poca quantitat econòmica 
per al que es va recaptar.  
Hugo comenta que s'ha volgut fer un exercici de transparència i dir les quantitats; per a l'any que 
ve planteja que per a l'any vinent igual la millor fórmula seria un %. Enguany es manté conforme 
està.  
 
Toni (VP) contesta a Miguel (El Romà) respecte al que ha plantejat del tema de la solidaritat. 
Federació donarà visibilitat tant aquesta vegada com unes altres que se'ls sol·licite; ningú obliga 
a ningú a comprar i que les associacions el que volen sobretot és visibilitat, igual que es fa en 
determinades falles de manera individual.  
 
EXALTACIÓ  
Isaac comenta quant al tema dels autobusos, que és fonamental que totes les falles estiguen a 
l'hora que hi ha prevista. Encara estem pendent de quants faller@s es visten, que falles no agafen 
autobús i les parades on s'agafen.  
Dani (els Vents) comenta que segons han calculat, hi haurà unes 300 persones vestides de faller@s 
i Hugo comenta que sabent la gent que es vist, s'informarà dels horaris. Els de *AVSA han dit que 
necessiten 45 min per viatge, però fins i tot aixi s'està pendent del núm. de fallers. 
Toni (VP) també incideix que hi ha 11 falles que no han notificat el fotògraf. 
Hugo informa que s'han fet unes estimacions d'una dotació de 5 autobusos dos viatges en funció 
de les dades que es tenen. 15 min de pujada, 15 de baixa i 15 entrar i eixir gent, a més cal tindre 
en compte les obres que hi ha a Sagunt; comenta que si es pot retardar la recollida s'informarà i 
que si hi ha falles que per circumstàncies els ve millor més tard, a l'haver dos viatges que arriben 
al segon torn i mentre es fan el primer viatge, tenint en compte que per a l'ordre de tornada es té 
en compte el torn de recollida. 
Fran (Churruca) que al final és un tema més de les Xarangues que de les pròpies falles.  
Sergio (La Victòria) comenta que l'últim dia de les places és hui i Toni (VP) passa llista perquè totes 
les falles que falten li indiquen places i fotògraf. 
Adrián (Plaza Ibérica) comenta que fins a final de setmana no sabrà si agafaran bus o no ja que 
tenen representant a Sagunt.  
Hugo informa que l'ordre de desfilada serà Sagunt, Gilet, Faura i el Port per ordre d'arribada; les 
falles que pugen amb cotxe desfilen les últimes per ordre de presentació. 
Héctor (Luis Cendoya) pregunta si encara que s'haja cancel·lat la carrera que hi havia prevista, la 
concentració continua sent en Moreria; se l'informa que sí, aquesta decisió és independent de la 
carrera i a més, tots els permisos i la desfilada està prevista des d'allí.  
19.00 h Concentració Plaza de la Moreria  
19,15 h Començament de la desfilada.  
 
Héctor (Luis Cendoya) pregunta on s'arreplega a la FFMM; serà al carrer La Raseta al costat de la 
FMI sobre 18.45h (aprox)  
La CCHH ix de Fundació Bancaixa a les 18:30h juntament amb la Padrina i Alfiere per a anar a 
arreplegar-les.  
Vicent (Sant Francesc) comenta respecte al lloc de la concentració de les Falles, que durant els 
últims anys s'han realitzat els representants la foto en el “terraet” de la Glorieta; Hugo comenta 
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que també en triar la Moreria es va pensar en eixe detall, i que la foto es pot fer en el “terraet” 
de Nou Montiber. Es tracta que la desfilada siga natural i vistosa per Camí Real.  
Isaac comenta que com a faller de La Victòria considera que caldria fer-li un volt per a successius 
anys a aquest acte.  
Adrián (Plaza Ibérica) comenta com a suggeriment que es podria plantejar eixir del Mercat; se 
l'informa que està tots els permisos per a iniciar el recorregut en la Moreria. 
Noelia (Santa Anna) diu que si que hi hauria fer-li un volt també per a l'any vinent.  
Manel (Plaza Rodrigo) comenta que si només es vestiren els representants l'acte es podria 
organitzar d'una altra manera; Toni (VP) comenta que per a l'any vinent es pot plantejar en la 
taula de presidents que són els qui han de decidir.  
Ángel (la Marina) pregunta com procedir amb el regal que se'ls puja a les *FFMM de *FJFS. Hugo 
l'informa que li cridaren per a indicar-li totes les dades; els portadors depenen en funció de la 
cistella que se li puge.  
L'acte es va retransmetre en *streaming” (canal Youtube FJFS), i hi haurà un traductor de 
llenguatge de signes. 
 
PLAYBACKS 
Isaac comenta el problema del repartiment d'entrades ja que la petició d'entrades ha sigut de 
3031 entrades sobre un aforament autoritzat de 2800 sense comptar Federació.  
S'ha demanat a totes les falles un recompte intern per a intentar solucionar aquest problema i 
s'han aconseguit rebaixar a 2899 peticions. 
És a dir, falten 99 entrades.  
Jonathan (Festejos) comenta hi ha 13 falles que han restat entrades i 17 que no han contestat i 
que s'ha convocat una reunió extraordinària en la taula de delegats de Playbacks, amb l'objectiu 
de buscar una solució que podria ser descomptar eixes entrades de les falles que no han 
col·laborat en l'ajust.  
S'informa que el primer que s'envia és la plantilla de ballarins i muntadors i aixi ja es va fer el 
primer recompte amb 1200. 
Manel (Plaza Rodrigo) comenta que potser té més sentit que en una falla que ballen 80, tinguen 
més entrades extres que una que ballen 20.  
Jonathan que si és el cas no arriben ni al 50%, que s'ha intentat fer com en any anteriors, que la 
gent demane de manera coherent les que vol, però s'han demanat de més i encara amb l'ajust 
s'està per damunt.  
Vicent (Sant Francesc) considera que aquestes coses cal solucionar-les en taula de presidents, no 
en taula de playbakcs ja que és un problema gros i que hauria de solucionar-se en taula de 
presidents. 
 
Isaac planteja que en la taula de presidents la seua intenció és només informar del problema, no 
perquè se li busque solució, ja que la taula de Playbacks és sobirana igual que la resta de les taules 
per a prendre decisions. 
Fran (Churruca) diu que una de les falles que no ha contestat amb les entrades és la seua falla; 
ballen 73 persones pel que amb un sol acompanyant són 140 i han sol·licitat 177.  
Jonathan li indica que en la seua falla (La Victòria) la gent que no és faller no pot demanar 
entrades. Fran comenta que en la seua falla és igual i que no és lògic que en una falla que ballen 
20 vagen 90 a veure'ls. 
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Héctor (Luis Cendoya) que l'aforament de tots els actes s'està incrementant molt en els dos últims 
anys; considera que els delegats de Playbacks no tenen una altra solució que llevar entrades i 
pregunta si a Raúl (tècnic que realitza la memòria ), se li ha consultat si es podria tindre en compte 
per a ampliar l'aforament, que no totes les persones estan simultàniament dins del recinte, unes 
altres estan en els vestuaris, etc.… que pot ser una opció.  
Jonathan comenta que el tema és que no es poden vendre més entrades de l'aforament permés, 
encara que no aquest tothom alhora;  
Es tracta de buscar una solució per a intentar que tothom té entrades i també comenta que en 
les bases no hi ha res establit del repartiment d'entrades. 
Com a exemple, l'any passat en infantils no es va arribar a l'aforament i en aquest any hi ha 
venudes 2300. 
Pablo (La Palmera) diu que això és un tema per a tractar en la taula de Playbacks i que considera 
una pèrdua de temps per als presidents dedicar temps a la resolució d'aquest assumpte. 
Ell ha estat en taula de Playbacks altres anys i no és just que després d'hores de reunió valorant 
opcions, arribe la taula de presidents i decidisca; i el mateix en la taula de cultura.  
Que per a això cada falla té un delegat de Playbacks i un altre de Cultura que han d'informar el 
president i que és innecessari tractar en taula de presidents el que ells estan tractant en les seues 
respectives taules ja que per a això estan capacitats en les seues taules per a decidir; si el dijous 
tenen reunió extraordinària per a tractar aquest tema, que es respecte, que es confie en ells i que 
la decisió que prenguen s'acate. 
Jonathan com a secretari de Playbacks li dona les gràcies per les seues paraules i puntualitza que 
està disponible per a tots els delegad@s, que s'està intentant de fer-ho de la millor manera, que 
es va donar la llibertat als delegats per a la petició d'entrades i que a causa de la situació generada, 
cal prendre una decisió en la taula de Playbacks, però que si els presidents decideixen que es 
prenga una decisió en la seua taula, es pren. 
Hugo comenta que està d'acord amb les paraules de Pablo, que cal creure en la independència de 
totes les taules i que en la taula de presidents s'informa i sobretot perquè els delegats tenen tota 
la informació i ho veuen des de dins.  
Manel (Plaza Rodrigo) considera que els Playbacks ja estan agafant una gran dimensió i que creu 
que s'arribarà en el futur a haver de dividir en dos dies. 
 
 
5- PRECS I PREGUNTES 
 
Isaac informa que no pot assistir per raons laborals al sopar de sectors i agraeix la invitació. 
Miguel (Falla el Romano) demana disculpes a la taula i a Hugo pel to de la seua intervenció; a nivell 
personal va fer una bona gestió per a Federació i creu que hi ha hagut falta de comunicació perquè 
se li podia haver avisat; li agradaria que Federació haguera donat la cara amb Dacsa i vist que es 
farà, demana disculpes; Aconsella a Hugo que a futur no li eleve el to a ell ni a ningú perquè 
considera que cal parlar-se amb respecte. 
També pregunta per la possibilitat d'aplicar el conveni de ASECAM perquè les falles puguen 
reunir-se amb les empreses per a plantejar els seus projectes. 
Hugo el primer accepta disculpes i al seu torn les demana tant a ell com a la taula pel to elevat de 
veu, sobre el conveni amb ASECAM és amb Federació, no amb les falles en particular; hi ha una 
subvenció de 101.000 € i el pressupost és de 220.000 €; hi ha diversos temes ja avançats amb 
empreses, però fins que no estiga més concretat, no es va a comentar. 
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A nivell de falla, es comentarà amb la presidenta de l'associació sobre si es pot realitzar el que 
planteja.  
Toni (VP) informa que el conveni és amb Federació per a dinamitzar els ingressos atípics i eixe 
l'objectiu d'aquest. S'està intentant traure projectes per al benefici de totes les falles.  
Hugo indica com a exemple HOLCIM, que inicialment no volien renovar la subvenció que ens 
atorguen, i s'ha negociat amb ells canviant coses perquè ens retiren el premi.  
EXE (Hotel) ha incrementat els preus de manera significativa i ara només regala dues, altres 
empreses han decidit no seguir i s'estan buscant noves vies a través d'un grup de membres de 
Federació. 
Vicent (Sant Francesc) comenta que, si és possible, que les falles puguen tindre premis, beneficis… 
encara que els convenis de les empreses siguen amb Federació; Toni comenta que això és el que 
s'intentarà, encara que les condicions moltes vegades venen imposades.  
Hugo posa com a exemple la carrera fallera solidària que s'està organitzant, que en principi tenim 
un patrocinador que vol fer-la i es farà com sempre, intentar els màxims beneficis per a les falles 
i per a Federació. 
Manel (Plaza Rodrigo) comenta sobre la carrera intentar que empreses com HOLCIM patrocine 
amb un premi especial d'ells, per a intentar enfortir els acords i fomentar l'alta participació.  
Fran (Churruca) comenta que la carrera interessaria que la carrera que fa HOLCIM del dia de 
portes obertes, participem les falles amb el tema d'esports.  
 
Vicent (Sant Francesc) informa que el sopar de sectors serà a les 22.00 i que en quant a la plaça 
d'Isaac (VP) van decidir en la reunió de sectors que com VP del sector 1 no té substitut.  
L'hora en el restaurant 21.30h. 
 
 
Tancament de la sessió 21:43h 
 
ORDRE DEL DIA PRÒXIMA REUNIÓ 24 SETEMBRE:  
 
1. Lectura i aprovació 

2. Actes fallers passats  

3. Informe presidència  

4. PlaybackFJFS 

5. Calendari i horaris presentacions  

6. Precs i preguntes 
 
 
 
 
 
Lidia Rovira 
Secretària d'Actes. 
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